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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 
 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 05 mai 2017, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.794 din 02 mai 2017 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
extraordinară a Consiliului local din data 05 mai 2017, ora 1000, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
  

Prezenţi:  
       

1. Ilie Clement 
2. Dragomir Ion 
3. Sîrbu Mitică 

4. Barbu Ionuţ 
5. Nichita Tereza 

6. Ţigănilă George 
7. Vladu Alexandru 

8. Neacşu Lucian 
9. Săndulescu Petronela Marinela 

10. Matei Mihai 
11. Falan Corina Ionela 

12. Oprişan Gigi 
13. Cioacă Ionuţ 

14. Muscalu Ionel 
15. Ionescu Liviu Ovidiu 
16. Gâdea Gheorghe 

17. Pick  Ladislau 
18. Anghelescu Adrian Valentin 

 
Absenţi:  

 
1. Ciulacu Mirela 

2. Sîrbu Adelina Veronica 
3. Meclea Alina 

 
Preşedinte de şedinţă este domnul Dragomir Ion, ales prin H.C.L. nr. 67 din 03 

martie 2017. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Bună ziua! Vă mulțumim că ați dat curs 
invitației noastre de a participa la ședința extraordinară de astăzi și pentru început, v-aș 

ruga să vă ridicați, să păstrăm un moment de reculegere în memoria celui care a fost 
Liviu Popazu, consilier local, viceprimar și nu în ultimul rând, prietenul nostru.  

Vă mulţumesc! Îl rog pe domnul secretar să ne prezinte situația prezenței. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 18 consilieri, ședința este legal 
constituită, putem începe. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Ordinea de zi are 3 proiecte și … 
Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, dacă îmi permiteți! Pentru 

faptul că a fost finalizată licitația și procedura de atribuire a acestui contract, conform 
regulamentului intern, aș dori să introduceți pe ordinea de zi încă un proiect suplimentar 

privind aprobarea contractului de achiziții de servicii juridice pentru asistență și 
reprezentare în dosarul civil numărul, aflat pe rolul Curții de Apel București. Este vorba 

despre Liceul Ion Maiorescu cu cei de la Curtea de Conturi și de la M.D.R.A.P..  
Domnul consilier Dragomir Ion: Supun votului dvs. ordinea de zi cu propunerea 

făcută de domnul primar. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
Fac mențiunea că au trecut și prin comisiile de specialitate. 
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Giurgiu a unui teren situat în intravilanul 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind exprimarea acordului Consiliului Local 

al Municipiului Giurgiu pentru transmiterea unor sectoare de drum situate în 
intravilanul Municipiului, din domeniul public al Municipiului Giurgiu în 

domeniul public al statului și în administrarea Ministerului Transporturilor, în 
vederea realizării activităților de interes național de către Compania Națională 

de Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A. 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Eu am! Pentru a fi informați cetățenii și am o 
rugăminte, telefoanele când se intră într-o instituție, să le lăsăm pe silențios. 

Este vorba de trei sectoare de drum necesare realizării centurii ocolitoare din 
Vamă către șoseaua DN5 a traficului greu care tranzita în acest moment municipiul 
Giurgiu. Este vorba de acel secor de la intersecția, de la sensul giratoriu dintre cele două 

Petrom-uri din Vamă până la situl Malu Roșu.  
Cel de-al doilea tronson este fostul triunghi, actualul triunghi care va fi sens 

giratoriu și avea carte separată. Se dorise într-o anumită perioadă să se facă sens 
giratoriu acolo, care este exact spre capătul lui Rudari, strada 1918. 

 Iar cel de-al treilea tronson este vorba despre un teren de 5,88 hectare. Teren din 
acel triunghi până la ISCIP, până la drumul care iese de la nea Gică Mocanu, de la Plase 

Sudate, drumul spre ISCIP. Acela era un teren al municipiului cu o lățime de 40 de 
metri și lungimea aferentă din Vamă și până la cel care se dorea în urmă cu vreo 5,6,7 

ani să se facă centura ocolitoare. Noi l-am pus la dispoziția Ministerului Transportului 
pentru că avea această destinație de drum sau viitor drum de legătură între Vamă și DN5 

ca și centură ocolitoare.  
Drept urmare, în acest moment, terenul din Vamă și până la ISCIP Giurgiu este 

dat în administrarea CNADR-ului, tocmai ca să facă această șosea ocolitoare. Am 
insistat foarte mult ca acest traseu al șoselei de centură să se suprapună pe drumul pe 
care-l avea Primăria, tocmai ca să nu mai fie impedimente privind exproprieri, zone cu 

probleme. În acest moment condițiile, zicem noi, sunt întrunite ca să se demareze 
procedura de licitație și să se poată realiza acest drum de centură ca să finalizăm odată 

tranzitarea orașului de către tirurile care părăsesc țara și totodată să scădem presiunea 
zonei Rudari, pentru că chiar avem o presiune acolo, foarte mare. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 
Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor practicate de 

GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. pentru activitatea de iluminat public 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de achiziție de 

servicii juridice pentru asistență și reprezentare în dosarul civil numărul  
892/2/2017  aflat pe rolul Curții de Apel București  

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  



 4 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Vă mulțumesc pentru participare! Declar închise lucrările ședinței de astăzi!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1011. 

 
 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                    Dragomir Ion               SECRETAR, 

           
           Roşu Petre            ÎNTOCMIT, 

                                  
                  Stanciu Violeta 

 
 

 


